How to enrol your child in Christian Special Religious Education (SRE)

You should receive an SRE Participation Letter in your enrolment pack or at the time of enrolment. On the letter indicate whether you want your child to attend either:

Anglican Christian SRE OR Combined Christian SRE and give the letter back to the school office.

If you did not receive the SRE Participation Letter you can ask for one at the school office.

كيفية تسجيل طفلك في التعليم الديني المسيحي الخاص (SRE)

كان يجب أن تستلم رسالة (استمارة) المشاركة في دروس SRE في حزمة التسجيل الخاصة بك أو في وقت التسجيل.

في الرسالة (استمارة) يجب ان تحدد إذا كنت تريد ان يحضر طفلك الدروس لإما:

الكنيسة الأنجليكانية (الإنكليزية الانجيلية) SRE أو الدراسة المسيحية لمشترك الطوائف SRE

ويجب ان تملئوا الرسالة (استمارة) و اعادتها إلى مكتب المدرسة.

إذا لم تصلك الرسالة (استمارة) للمشاركة بال SRE، يمكنك ان تطلب الرسالة من مكتب المدرسة.

How to enrol your child in Christian Special Religious Education (SRE)

You should receive an SRE Participation Letter in your enrolment pack or at the time of enrolment. On the letter indicate whether you want your child to attend either:

Anglican Christian SRE OR Combined Christian SRE and give the letter back to the school office.

If you did not receive the SRE Participation Letter you can ask for one at the school office.

كيفية تسجيل طفلك في التعليم الديني المسيحي الخاص (SRE)

كان يجب أن تستلم رسالة (استمارة) المشاركة في دروس SRE في حزمة التسجيل الخاصة بك أو في وقت التسجيل.

في الرسالة (استمارة) يجب ان تحدد إذا كنت تريد ان يحضر طفلك الدروس لإما:

الكنيسة الأنجليكانية (الإنكليزية الانجيلية) SRE أو الدراسة المسيحية لمشترك الطوائف SRE

ويجب ان تملئوا الرسالة (استمارة) و اعادتها إلى مكتب المدرسة.

إذا لم تصلك الرسالة (استمارة) للمشاركة بال SRE، يمكنك ان تطلب الرسالة من مكتب المدرسة.